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Bevezető 

Beszámolóm írásakor ugyan már nem vagyok az ELTE TTK HÖK elnöke és nehezen 

szedem össze mi is történt ebben az elmúlt 10 hónapban, de igyekszem kiemelni a 

legfontosabb pillanatokat a tanévből. Eddigi beszámolóim a honlapon elérhetők és 

mivel a járvány miatt igazán régen volt már küldöttgyűlés, így beszámolómban az 

elmúlt 4 hónapra fogok koncentrálni. 

Összefoglaló 

Ugyan nehézségekkel indultunk, az ősszel egészen sikerült belerázódni a félévbe, a 

vizsgaidőszakban pedig a kari rekrutációs tevékenységekben is aktívan részt vettünk.  

Elkezdett összeállni a gólyatábor koncepciója, a többi lágymányosi 

részönkormányzattal elkezdtünk közösen gondolkodni a LEN szervezésén, mikor 

hirtelen keresztbe húzta a számításainkat a járvány. Azonban még az előtt, a karon 

kidolgozásra került egy teljes kari, minden szakra kiterjedő tantervmódosítási 

előirányzat, melynek véleményezésében minden Kari Tanács delegáltunk aktívan részt 

vett. Módosítási javaslatainkat maradéktalanul befogadták és aktív tanácskozás és 

közös gondolkodás jött létre a kar vezetése és közöttünk a témával kapcsolatban. 

Örülök, hogy az előirányzatot elfogadta a Kari Tanács és bízom benne, hogy a 

megvalósítása legalább olyan jó lesz, mint a benne szereplő ötletek. 

 

Az online oktatás megkezdésének következtében megannyi probléma merült fel a 

hallgatók részéről, azonban ezek oroszlán részét sikerült megoldani. Pár hét alatt mind 

az oktatók, mind mi, hallgatók is belerázódtunk az új sémába, így összességében azt 

látom, hogy az online oktatás kifejezetten működőképes lehet a jövőben is, ha 

rászorulunk.  

 



   
A vizsgaidőszak kezdete előtt az egyetemen kidolgozásra került az új vizsgaszabályzat 

az online vizsgázásra tekintettel. Ezeket kari szinten még tovább bővítettük és sikerült 

egy olyan rendszert létrehozni, amely egyszerre hivatott védeni a hallgatók érdekeit és 

biztosítani a vizsga tisztaságát. A vizsgaidőszakban felmerült problémák többségét 

sikeresen oldottuk meg.  

Lebonyolítottuk az első online 5vös5-öt, amely nagy sikert aratott. Külön köszönet Ungi 

Balázsnak, aki időt és energiát nem sajnálva koordinálta az esemény szervezését. 

 

Ez alatt a 10 hónap alatt megannyi küldöttgyűlés, EHÖK elnökségi, Választmány, Kari 

Tanács, Szenátus és még sok más alatt igyekeztünk képviselni hallgatóink érdekeit. 

Elégedett vagyok az elmúlt majdnem 1 év munkájával. Köszönöm szépen minden 

Tisztségviselőnek az Önkormányzatba fektetett munkát, hiszen mindannyian közösen 

kellünk a munka gördülékeny elvégzéséhez!  

 

Ugyan ez a járvány otthonmaradásra kényszerített minket és lehet mondani, hogy 

„egész nap otthon vagy, bőven van időd mindent megcsinálni”, ez a helyzet rendkívül 

megnehezítette sokunk életét és mentális egészségét, illetve olyan kihívások elé állított 

bennünket, amelyekre nem igazán voltunk felkészülve. Örülök, hogy többé-kevésbé 

(de inkább többé) sikerült vennünk az akadályokat és kihoztuk a maximumot a 

helyzetből.  

 

Kívánom az ELTE TTK HÖK következő vezetésének, hogy a nehéz helyzet ellenére 

folytassák a munkát, továbbra is fontos, hogy érdekeink, minden hallgató érdeke 

képviselve legyen ott, ahol szükség van rá. Sok sikert kívánok a következő félév 

elkezdéséhez, az orientációs napok szervezéséhez és ahhoz, hogy az a 

csapatösszhang, ami kialakult a félév során megmaradjon! 

Köszönöm minden képviselőnek és tisztségviselőnek a közös munkát és külön 

köszönöm elnökhelyettesemnek, Somodi Csengének, hogy minden felmerülő 

problémában számíthattam rá! 

 

Kérdéseitekkel, meglátásaitokkal keressetek bátran! 

 

Tiszafüred, 2020.07.07. 
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